
PROTOKÓŁ Nr XXVIII/10
SESJI RADYGMINY BOĆKI
z dnia 28 września 2010 roku

 
odbytej w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy w Boćkach ul.  Plac  Armii  Krajowej  3,  pod
przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego.
 
Obrady rozpoczęto o godz. 900 , a zakończono o godz. 1135

Stan Rady- 15
Obecnych- 14

Radni obecni na Sesji:
 

1. Bazylewski Krzysztof 8. Piotrowska Krystyna
2. Derehajło Teresa 9. Olszewska Urszula
3. Góralczyk Eugeniusz 10. Tuszewicki Eugeniusz
4. Jakimiuk Anatol 11. Wietoszko Wiesława Teresa
5. Korniluk Andrzej 13. Zieńczuk Leszek
6. KurowickiRyszard 12. Zalewski Jan
7. Żołyński Dariusz Adam 14. OsmólskiWiesław

Radni nieobecni na Sesji Rady Gminy:
1. Kaliszewicz Paweł

Ponadto w obradach uczestniczyli:
1. Derehajło Stanisław, Wójt
2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy
3.   Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy
4.   Kędra Ptaszyńska Dorota - insp. ds. promocji gminy
4.   Uljanow Katarzyna, pracownik UG.

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił do otwarcia obrad

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są
prawomocne. Powitał radnych, i pozostałe osoby przybyłe na obrady. Poinformował, że
porządek dzienny radni otrzymali i zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do porządku.
Uwag  nie  zgłoszono.  Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  pod głosowanie
proponowany porządek, który został przyjęty jednogłośnie:

1.            Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad
2.            Przyjęcie protokołu obrad XXVII Sesji Rady Gminy
3.            Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Boćki punktu 

przedszkolnego - Klub Przedszkolaka Bociek
4.            Podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących 

dochody na wydzielonym rachunku bankowym
5.            Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok
6.            Podjęcie uchwały w sprawie planu odnowy miejscowości Piotrowo Krzywokoły
7.            Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady
8.            Sprawy różne
9.            Interpelacje i zapytania radnych
10.        Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje
11.        Zamknięcie obrad sesji



ad. pkt 2
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił,  że protokół z poprzedniej Sesji był wyłożony do
wglądu na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, uwag nie wniesiono, zapytał
czy są jakieś uwagi  lub pytania.  Uwag do projektu nie zgłoszono. Przewodniczący poddał
pod głosowanie  przyjęcie protokołu z  obrad XXVII Sesji  Rady Gminy.  „za” – oddano 14
głosów /przyjęto jednogłośnie/
 
ad. pkt 3
Projekt uchwały przedstawiła Dorota Kędra – Ptaszyńska, dokonując krótkiej charakterystyki
przedsięwzięcia, w ramach którego ma powstać Klub Przedszkolaka Bociek. Projekt zakłada
utworzenie dwóch grup przedszkolnych, z których 3 – 4 - latki będą uczyły się ( 10 godzin) w
Centrum Kulturalno-Turystycznym, natomiast 5-latki w Zespole Szkół w Boćkach. Projekt
Klub  Przedszkolaka  Bociek  będzie  realizowany  na  przestrzeni  dwóch  lat.  Ponadto
poinformowała radnych, że niezbędny jest remont adaptacyjny pomieszczeń dydaktycznych
oraz sanitarnych dla 5-latków. Poinformowała że zajęcia rozpoczęły  od 1 października w
związku z czym zakupiono już meble i zabawki do sal.

Uchwała została skonsultowana z Radcą Prawnym z Kuratorium, który powołując się
na  Kartę  Nauczyciela  zasugerował  zatrudnienie  trzech  przedszkolanek  (jednej  w  szkole,
dwóch  w  CKT).  Umowa  na  realizację  projektu  nie  została  jeszcze  podpisana,  ale
przeprowadzono już negocjacje.

Wójt  Gminy  Boćki  –  Stanisław  Derehajło  uzupełnił  wypowiedź  Doroty  Kędry  –
Ptaszyńskiej,  zaznaczając,  że  powstanie  Klubu  Przedszkolaka  Bociek  pozwoliło  na
rozwiązanie  problemu utworzenia  oddziału  przedszkolnego  w Zespole  Szkół  w  Boćkach.
Jednocześnie środki z projektu umożliwią profesjonalne wyposażenie sal dydaktycznych.
Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVIII/152/10 Rady Gminy Boćki z dnia 28 września 2010 roku w sprawie
utworzenia     na terenie Gminy Boćki punktu przedszkolnego - Klubu Przedszkolaka Bociek  

-         podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów
 
ad. pkt 4.
Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  jednostek  budżetowych gromadzących  dochody na
wydzielonym  rachunku  bankowym  przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Boćki  –
Mirosława Andrzejuk.
Przewodniczący zapytał czy są pytania. Radni pytań nie zgłosili.  Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVIII/153/10 Rady Gminy Boćki z dnia 28 września 2010 roku w sprawie
określenia  jednostek  budżetowych Gminy Boćki  gromadzących dochody na wydzielonym
rachunku  bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu
sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania

-         podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów
 
ad. pkt. 5.
Zmiany w budżecie Gminy Boćki przedstawiła Skarbnik – Mirosława Andrzejuk. 
Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVIII/154/10 Rady Gminy Boćki z dnia 28 września 2010 roku w sprawie
zmian     w budżecie     gminy     na 2010 rok  

-         podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów
 



ad. pkt 6.
Dyskusję rozpoczął Wójt Gminy Boćki – Stanisław Derehajło, mówiąc, że plan odnowy wsi
jest  jednym z  elementów  wymaganych  do  pozyskania  funduszy  w  ramach  LEADERA z
przeznaczeniem na remont świetlicy wiejskiej  w Piotrowie Krzywokoły.  Pani Piotrkowska
i Wietoszko zapytały, dlaczego tak znaczne środki są przeznaczane na tak niewielki obiekt.
Wójt Gminy Boćki powiedział,  że świetlica w Piotrowie Krzywokoły jest  w bardzo złym
stanie  i  nie  dysponujemy stosownymi  środkami  aby ją  zmodernizować.  Sekretarz  Gminy
uzupełniając  odpowiedź  dodał,  iż  w  okresie  wakacyjnym  podczas  półkolonii  letnich
zorganizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w zajęciach brało udział ok. 20 dzieci, a
zajęcia  cieszyły  się  dużym  zainteresowaniem.  Pan Bazylewski zaproponował,  aby  inne
sołectwa  przedstawiły  swoje  propozycje  do  LEADERA.  Pan  Żołyński,  zasugerował
przeznaczenie tych funduszy na budowę dróg. Pan Zalewski  opowiadał  się  za przyjęciem
projektu,  pod  warunkiem,  że  wkład  własny  do  realizacji  projektu  będzie  pochodził  ze
sprzedaży działki, na której znajduje się zajazd i do sprzedaży, której potrzebna jest zgoda
mieszkańców  wsi,  jednocześnie  zmobilizuje  to  mieszkańców  do  podjęcia  jednoznacznej
decyzji  w  w/w  kwestii.  Pan  Jan  Zalewski  zauważył,  że  zajazd  nie  przynosi  żadnych
dochodów, a jedynym użytkownikiem nieruchomości jest Inspekcja Ruchu Drogowego która
nie w nosi do gminy żadnych opłat z tytułu korzystania z działki. Pan Wójt poinformował, iż
prowadzi  rozmowy  z  Inspekcją  Ruchu  Drogowego  odnośnie  wydzierżawienia  działki,
jednocześnie  oświadczył  iż  decyzja  w  tej  sprawie  należy  do  radnych.
Pan Bazylewski przypomniał,  że  sołtys  Piotrowo Krzywokoły  deklarował,  iż  pieniądze  ze
sprzedaży działki będą przeznaczone na remont świetlicy.  Pan Przewodniczący zapytał także
o  termin  składania  wniosków,  na  co  Dorota  Kędra-  Ptaszyńska  odpowiedziała,  że  od  2
października do końca listopada 2010r. Pan Sekretarz powiedział, że sprzedaż działki nie jest
bezpośrednio związana z uchwaleniem projektu odnowy wsi, a uchwalenie Planu odnowy wsi
nie jest równoznaczne ze złożeniem wniosku do LEADER. Pan Żołyński odpowiedział, że
należy podjąć uchwałę na następnej sesji, aby inne wsie objąć tym planem, z czym zgodziła
się Pani Dorota Kędra – Ptaszyńska. Pani Skarbnik zaznaczyła, że w przypadku przystąpienia
do projektu gmina nie dysponuje środkami na wkład własny.
Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVIII/155/10 Rady Gminy Boćki z dnia 28 września 2010 roku w sprawie
zatwierdzenia     Planu Odnowy Miejscowości Piotrowo     Krzywokoły  

-         podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów
 
ad. pkt 7.
Wójt omówił działalność międzysesyjną zwracając szczególną uwagę na udzielenie pomocy
powodzianom. W odpowiedzi na apel poszkodowanych w wyniku powodzi w gminie Boćki
zadeklarowano  chęć  pomocy  w  postaci  darów  tj.:  zboże,  siano,  kozy.  Na  sesję  została
zaproszona  Pani  Anna  Żukowska,  która  przedstawiła  szczegółową  listę  proponowanych
darów mieszkańców poszczególnych wsi. Pan Wójt ogłosił,  że pierwsze dwa tiry ruszą 30
września. Ustalono też punkty zbiorcze. Pan Dariusz Żołyński zaproponował zorganizowanie
jednego  punktu  zbiorczego  w  Boćkach,  a  drugiego  na  terenie  Gminy.  Natomiast  Pani
Krystyna  Piotrkowska  zasugerowała,  aby  punkt  zbiorczy  zorganizować  na  placu  u  Pana
Leszka  Wiercińskiego.  Pani  Teresa  Derehajło  zaproponowała  boisko  za  Urzędem Gminy.
Ostatnia z propozycji została przyjęta.
Ustalono że ziemniaki i zboże rolnicy przywiozą do Bociek na umówiony punkt zbiorczy,
natomiast bele będą zbierane w poszczególnych wsiach.
 



ad. pkt 8 i 9
Pan  Wójt  przedstawił  projekt  Uchwały  intencyjnej  w  sprawie  przyjęcia  w  uchwale
budżetowej  na  rok  2011  zasad  finansowania  rozbudowy  z  przebudowa  ujęcia  wody  w
Boćkach ul. Dubieńka.
Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVIII/156/10 Rady Gminy Boćki z dnia 28 września 2010 roku    w sprawie  
przyjęcia w uchwale budżetowej na rok 2011 zasad finansowania rozbudowy z przebudowa
ujęcia wody w Boćkach ul. Dubieńka.

-         podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów
Pan Kurowicki zapytał czy wykonane zostaną chodniki we wsi Starowieś. Pan Wójt

odpowiedział że tak ale należy uregulować prawo własności do działek.  
Wójt  Gminy opowiedział  o sytuacji  w Krasnej  Wsi,  a mianowicie,  że został  wstrzymany
remont drogi  polegający  na jej  wyasfaltowaniu.  Sytuacja  ta  spowodowana była protestem
osoby która  zakupiła  działkę  w/w wsi   w celach  rekreacyjnych.  Prace na drodze zostaną
wznowione po usunięciu uchybień w dokumentacji. Pan Osmólski zapytał czy będą równane
drogi,  na  co  Wójt  odpowiedział  twierdząco,  zgłoszono  remont  odcinka  chodnika  koło
Państwa  Jankowskich  i  naprawę  nawierzchni  po  awarii  wodociągu  koło  Państwa
Chudzińskich. Pan Osmólski zgłosił problemy związane egzystencją bobrów, które poprzez
budowę tam na rowach melioracyjnych powodują zalania łąk. Zaproponowano, aby zwrócić
się z tym problemem do posła Krzysztofa Tołwińskiego. Przewodniczący zapytał gdzie może
zainterweniować, na co Sekretarz odpowiedział, że zgłoszono problem Konserwatorowi, na
co odpowiedział, że jest brak środków.
 
Obrady zakończono o godzinie 11.35.
 
Protokółował:
Marta Tymińska
 

Przewodniczący Rady Gminy
Krzysztof Bazylewski
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